

Protokoll fra fylkesstyremøte i Nordland SV

Dato: 13.01.2026

Tid: Kl. 21.00-22.25

Sted: Zoom

Til stede: Reinert Aarseth, Aase Refsnes, Camilla Rostad, Christian Torset, Julie Linnea Førnes Magnussen (SU), Kevin Mediå, Iren-Marie Owe, Simen A. Singstad Knutssøn og Ina Nyås Moe (fylkessekretær).

Sak 01/26: Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll

Forslag til vedtak:

Innkalling, saksliste og protokoller godkjennes.

Eventuelt-sak: Oppdatering ifm PCI-tilbudet i Bodø

Vedtak: Innkalling, saksliste og protokoller godkjennes.

Sak 02/26: Orientering fra kvinnepolitisk leder

Fungerende kvinnepolitisk leder Iren-Marie Owe orienterte om det kvinnepolitiske arbeidet. Hun trakk fram følgende punkter:

- I november ble det arrangert et oppstartsmøte ifm oppretting av et digitalt nettverk for kvinner i Nordland Oppstartsmøte i november. De som deltok kom med flere saker
- Det ble arrangert et nytt møte i nettverket hvor vi også inviterte de kvinnepolitiske lederne i Troms SV og Finnmark SV siden de ønsket å høre hvordan vi jobbet ettersom det ikke hadde blitt gjort så mye kvinnepolitisk arbeid i Troms og Finnmark.
- Vi har mange like saker i de tre fylkene. Vi fant ut at vi skulle bli mer slagkraftige fra nord og ønsket å slå oss sammen og startet et nordnorsk nettverk. Vi ønsker å reise saker til fylkesstyrene og spille inn til sentralt kvinnenettverk.
- Vi har laget et eget arbeidsprogram for det nordnorske kvinnepolitiske nettverket for 2026 hvor vi blant annet planlegger nettmøter og temamøter.
- Det vi opplever likt med å være kvinnepolitiske kontaktperson er at vi savner en rolleavklaring på arbeidsområder i forhold til fylkesledere. Det er heller ikke utarbeidet en egen plan for det kvinnepolitiske arbeid. Det jobbes med en mal som skal spilles inn til fylkesstyret med en arbeidsbeskrivelse.
- Vi jobber med å lage et infoskriv/artikkel til nettsiden vår om nettverket.
- Har deltatt på formøtekurs i regi av Kvinnepolitisk utvalg. Kevin Mediå deltok også på formøtekurs.

Christian Torset stilte spørsmål om kvinnepolitisk leder hadde noen føringer ifm gjennomføringen av årsmøtet.

Iren-Marie svarte at det er ønskelig å 45-60 minutter på formøtene. Det er mer tid enn det vi har pleid å sette av.

Fylkesstyret var enige i at vi må sørge for å sette av nok tid til formøtene på årsmøtet. Iren Marie vil også finne ut om det er det kvinnepolitiske utvalget eller fylkesstyret som er ansvarlig for å finne tema til årsmøtet.

Sak 03/26: Forslag til representantskap

AUs forslag til innstilling: AU innstiller på at forslaget om representantskap blir lagt fram på årsmøtet. Det bør tas sikte på å starte opp med en prøveordning for representantskap i 2026

Aase Refsnes stilte spørsmål til om vi er nødt til å endre på vedtektene for å sette i gang med en representantskapsordning.

Simen A. Singstad Knutssøn, som laget forslaget, opplyste om at intensjonen i forslaget er at representantskapet skal brukes til å opplyse og er rådgivende for fylkesstyret og fylkestingsgruppa. Dersom representantskapsmodellen blir innført følger fylkesstyret opp de endringene som kommer uten at man trenger å endre vedtektene. Det er også fylkesstyret som løfter fra hvilke saker som skal opp i representantskapet.

Vedtak: Saken er godkjent av fylkesstyret og vi tar den opp som en egen sak til årsmøtet.

Sak 04/26: Revidering av instruks for valgkomiteer i Nordland SV

AUs forslag til innstilling: AU innstiller på at endringsforslagene bifalles. I tillegg bør vi legge til en liste med alle verv som skal bekles.

Reinert orientere om endringsforslagene. Han opplyste samtidig at dokumentene som handler om revisjon av nominasjonskomiteens instruks ble behandlet på forrige AU-møte og at komiteen som jobber med disse har fått noen tilbakemeldinger fra AU som de skal jobbe videre med. Det forventes at dokumentene er klare til neste fylkesstyremøte.

Vedtak: Fylkesstyret går for instruks for valgkomiteer slik den foreligger nå.

Sak 05/26: Praktisk årsmøtejobbing:

Reinert Aarset opplyste om at vi ligger godt an ifm forberedelser til årsmøtet.

A) Programkomité Vi har dessverre glemt å gi informasjon til valgkomiteen om å innstille folk til programkomiteen.

Det ble diskutert om fylkesstyret har mulighet til å komme med noen forslag til personer for å hjelpe valgkomiteen. Fylkesstyret ble enige om at de ikke ønsker å instruere valgkomiteen, men ber Reinert om å signalisere til valgkomiteen at det er en stor fordel å få med noen fra fylkestingsgruppa og fylkesstyret i programkomiteen.

Vedtak: Reinert tar kontakt med valgkomiteen

B) Hvilke 3 fagforeninger skal vi invitere til å komme med en hilsen på årsmøtet

AU foreslo under AU-møtet 9.desember å invitere følgende organisasjoner:

- Fagforbundet
- Kystfiskarlaget
- Småbrukarlaget

- Palestinakomiteen
- Miljøbevegelsen, f.eks. naturvernforbundet, natur og ungdom, WWF (som vi samarbeidet med ifm nei til gruvedrift på havbunnen).

AUs forslag til vedtak: Fylkesstyret velger tre organisasjoner som kommer med en hilsen til årsmøtet ut fra lista som AU har foreslått. Vi bør få med oss noe fra miljøbevegelsen De som kommer med en hilsen bør møte opp fysisk. Vi bør også spre de utover i programmet.

Vedtak: Vi ønsker å invitere Line Tollefsen fra Fagforbundet, Rakel Nystabakk fra Småbrukarlaget og en representant fra Palestinakomiteen til å holde innledninger på fylkesårsmøtet. Dersom de ikke har mulighet, er miljøbevegelsen og Utdanningsforbundet reserve.

C) Forslag til kulturelt innslag

AUs forslag til vedtak: Vi spør om Kulturskolen i Bodø har mulighet til å fremføre noe på årsmøtet vårt.

Vedtak: Åshild Pettersen tar kontakt med rektoren på Kulturskolen i Bodø.

D) Dirigenter til årsmøtet

Vedtak: Aase Refsnes, Christian Torset og Åshild Pettersen har meldt seg som dirigenter. Aase spør Vegard Lind-Jæger om han også kan stille som dirigent.

Sak 07/26: Landsstyremøtet

Landsstyreprerrepresentant Åshild Pettersen gikk gjennom relevante saker og uttalelser som skal opp på landsstyremøtet 16.og 17. januar.

Åshild kom med forslag om at fylkesstyret lager en sak til årsmøtet om debattnotatet som skal behandles på landsstyremøtet. Fylkesstyret var enige i at det tas en diskusjon om en evt. uttalelse om debattnotat på neste fylkesstyremøte.

Fylkesstyret diskuterte også evalueringsutvalgets rapport og flere tok til orde for at landstyremedlemmene bør gi en tilbakemelding om at det virker som om rapporten har tatt for lett på ting som gikk galt og at det ble gjort mange og store feil i valgkampen som bør diskuteres.

Åshild ønsker at fylkesstyremedlemmene tar kontakt dersom det er noe spesifikt de ønsker at hun tar opp på landsstyremøtet.

Sak 08/26: Endring av møteplan

AU har foreslått å endre møtedato for neste fylkesstyremøte fra 11. til 10.februar for å rekke å gjøre de siste innstillingene før sakspapirene sendes ut til årsmøtedelegatene. Når skal vi ha det siste møtet før årsmøtet? Trenger vi å møtes flere ganger før årsmøtet?

Vedtak: AU-møtet den 5.februar gjøres om til et fylkesstyremøte. Fylkesstyremøtet som skulle ha vært den 11.februar holdes den 10. februar. Fylkesstyret møtes også fredag 20.februar (dagen før den fysiske delen av årsmøtet)

Sak 09/26: Eventuelt

Christian Torset orienterte om saken om PCI-saken som snart skal tas opp i Stortinget. Fylkesstyret er tydelig på at de støtter døgnåpent PCI-tilbud i Bodø.

Referent:

Ina Nyås Moe

Fylkessekretær, Nordland SV